
Van: 

SP Landgraaf

Maastrichterlaan 11

6374 VL Landgraaf

landgraaf@sp.nl

Aan:

College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Landgraaf

Raadhuisplein 1

6371 LA Landgraaf

Betreft: Vraagstelling conform Reglement van Orde

Onderwerp: Ontwikkelingen kleine heihof

Landgraaf, 17-10-2018

Geacht College,

De manage van Stichting Ruitersport Brunssum (SRB) kan vanwege de aanleg van de Buitenring en de

daarmee gepaard gaande stikstofdespositie niet langer op de huidige locatie gehuisvest worden. Als

nieuwe locatie is hiervoor het oog gevallen op het bestaande paardenpensioen Kleine Heihof, Heihof 1.

Dit perceel is inmiddels aangekocht en het is de bedoeling van SRB om per 31 oktober 2018 te starten

met de exploitatie op deze nieuwe locatie.

Om de exploitatie op de nieuwe locatie mogelijk te maken wilt SRB voorafgaand aan 31 oktober 2018

een aantal bouwwerken tijdelijk bijgeplaatsen op het perceel. Dit betreft het plaatsen van een tijdelijke

rijhal in de vorm van een tent, een overkapte stro-opslagvoorziening en een afgesloten mestcontainer.

Daarnaast wordt op een later tijdstip nog een stapmolen bijgeplaatst. Voor het bijplaatsen van deze

tijdelijke  bouwwerken  is  een  omgevingsvergunning  noodzakelijk  en  de  stichting  heeft  hiervoor

inmiddels een aanvraag ingediend. Nadat de manege zich hier in het najaar van 2018 gevestigd, is het

de bedoeling dat er wordt gewerkt aan het realiseren van een definitief bouwplan, waartoe te zijner tijd

een aparte planologische procedure dient te worden doorlopen.

In de memo die behoort bij de vergunningaanvraag wordt door bureau City Planning Advies gesteld

dat: “voor de activiteit 'bouwen' is echter sprake van een afwijking ten opzichte van de bouwregels. De

afwijkingen houden in: 

– het plaatsen van twee gebouwen buiten het besluit-/bouwvlak (rijhaltent, mestcontainer);

– het hoger bouwen van een bouwwerk dan toegestaan (overkapte stro-opslagvoorziening).

De aanvraag voor de tijdelijke omgevingsvergunning houdt derhalve in: 

– het bouwen van een viertal bouwwerken (artikel 2. Lid 7, sub a Wabo);

– het (tijdelijk) handelen in strijd met regels ruimtelijke ordening voor een drietal bouwwerken

(artikel 2.1. lid1., sub c Wabo).”

Zowel de Stichting Behoud Brunssumerheide als het IVN hebben hun bezwaren over de door SRB

voorgestelde uitbreiding reeds per brief aan het college kenbaar gemaakt. Inmiddels krijgt onze fractie

vanuit diverse kanten foto's toegestuurd dat de voorbereiding voor de tijdelijke bouw reeds in volle

gang zijn en er reeds gebouwen zijn geplaatst.

De SP fractie heeft naar aanleiding van het bovenstaande de volgende vragen:
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1. Is het college op de hoogte dat inmiddels voorbereidingen voor de bouw ter plaatse zijn gestart

en dat er reeds gebouwen zijn geplaatst?

2. Heeft het college inmiddels een besluit genomen over deze tijdelijke omgevingsvergunning? En

zo ja, wilt u ons een kopie van deze beslissing toe laten komen?

3. In de antwoordbrief van 3 juli 2018 op vragen aan de gemeenteraad stelt het college “In het

kader  van  de  noodzakelijke  juridische  procedures  zullen  wij  uiteraard  ruimte  bieden  voor

inspraak en zienswijzen door een ieder.” Heeft deze stelling van het college ook betrekking de

aangevraagde tijdelijke omgevingsvergunning? En zo ja, op welke wijze is inspraak geregeld en

kunnen er zienswijzes worden ingediend?

4. Is het college met de SP fractie van mening dat zo lang de procedures met betrekking tot de

zienswijze en inspraak nog lopen er nog niet kan worden begonnen met het oprichten van

bouwwerken? En indien nodig, er gehandhaafd moet worden?

5. Is het college het met de SP fractie, en de langjarige lijn van de Landgraafse gemeenteraad,

eens  dat  het  géén  wenselijke  ontwikkeling  is  om  verdere  bebouwing  te  realiseren  in  het

buitengebied  van  onze  gemeente,  in  dit  geval  specifiek  in  de  omgeving  van  de

Brunssumerheide? 

6. Heeft  het  college  kennis  genomen  van  de  geuitte  bezwaren  door  de  Stichting  Behoud

Brunssumerheide en het IVN? Kan het college aangeven op welke wijze zij omgaat met de door

deze partijen geuitte bezwaren in hun afweging?

7. Deelt het college de bovengenoemde conclusies uit de memo van City Planning Advies dat de op

te richten bouwwerken afwijken van de aldaar geldende bouwregels?

8. De aanvraag voor  de omgevingsvergunning is  weliswaar  tijdelijk  van aard,  maar  het  is  de

bedoeling dat er wordt gewerkt aan het realiseren van een definitief bouwplan, waartoe ter

zijner  tijd  een  aparte  planologische  procedure  dient  te  worden  doorlopen.  Het  is  dan  ook

aannemelijk dat de afwijkingen en strijdigheden van de geldende bouwregels niet slechts een

tijdelijk karakter hebben. Is het college het met de SP-fractie eens dat om deze tijdelijk te

kunnen vergunnen er concreet uitzicht moet bestaan op een definitieve vergunning?

9. Eveneens stelt  het  college in de brief  van 3 juli  2018 dat:  “het is  noodzakelijk  om bij  het

verplaatsen van de manege inzichtelijk te maken op welke wijze dit ingrijpt in het Natura2000-

gebied. De Wnb bevat daarvoor het toetsingskader. De uitwerking van dit project in concrete

vergunningaanvragen op grond van de Wnb en Wabo moet nog plaatsvinden.” Er ligt nu een

concrete vergunningaanvraag voor een tijdelijke omgevingsvergunning. Is het college inmiddels

bekend op welke wijze het verplaatsen van de manege ingrijpt in de Brunssumerheide?

10. In  het  Limburgs  Dagblad  van  27  september  2018  staat  dat  het  college  bereid  is  om  te

faciliteren.  Wethouder  Lucassen  wordt  hierbij  geciteerd  en:  ”spreekt  van  een  grote  puzzel

waarvan op dit moment de stukjes in elkaar worden geschoven.” Welk Landgraafs onderdeel

van deze puzzel, welk zwaarwegend belang, is hiermee gediend dat het college wilt faciliteren

en  daardoor  bereid  is  af  te  wijken  van  de  door  de  gemeenteraad  vastgestelde  lijn  en

bestemmingsplannen?

11.De SP fractie maakt zich zorgen dat door aan deze vergunningaanvraag mee te werken, de deur

wordt opengezet die het mogelijk maakt de Brunssumerheide ook op andere plaatsen verder

aan te tasten. Op welke wijze gaat het Landgraafs college dit voorkomen?

 

Gelet  op de  meeste  recente  ontwikkelingen en de  mogelijke  gevolgen die  dat  met zich  mee kan

brengen verwachten wij van u college een snelle reactie.

Met vriendelijke groet,

Marc van Caldenberg
SP Landgraaf 


